

The estimated date of completion of buildings and facilities within the Phase(s) as provided by Authorized Person for the Development:

Phase	Buildings	Estimated Date of Completion
5	Tower 6, Tower 7 and Tower 8, Royal Sky Mansion and Aster Sky Mansion and Facilities	30th June 2019

## 由發展項目的認可人士提供的在期數的建築物及設施的預計落成日期為:

期數	建築物	預計落成日期
5	第6座、第7座、第8座、皇鑽匯及彗鑽匯及設施	2019年6月30日

Note 1: Floodlights will be provided for lighting of the outdoor swimming pool of the Phase in the evening. Prospective purchasers please note the impact (if any) of the illumination of such lighting system on individual units.

Note 2: There are existing vent shafts for the Mass Transit Railway above Nam Cheong Station which forms part of the Development. The vent shafts may affect the view of the residential properties at lower floors.

Note 3: There may be backlit signage and decoration lighting at the external walls of the Commercial Accommodation at lower levels of the Development below each tower and block of the Phase. The location of such signage, lighting may be changed from time to time. Prospective purchasers please note the possible impact (if any) of the illumination of the said features on individual units.

備註1: 期數之室外游泳池會裝設泛光燈以供期數室外泳池的晚間照明。請準買家注意該等照明系統的照明對個別單位造成的影響(如有)。

備註2: 組成發展項目一部分的港鐵南昌站上蓋有香港鐵路的通風口。通風口可能會影響位於低層住宅物業的景觀

備註3: 期數內的每座大樓及大廈下方的發展項目低層商業樓宇的外牆可能設有背光標誌及裝飾照明。該等標誌及裝飾照明的位置可能不時改變。請準買家注意上述特色裝置的照明對個別單位可能造成的影響(如有)。